
 

Referat fra møde i 
Egtved Udviklingsråd 

 

Dato:  
18.05.2021 kl. 19.00 

Mødested: Hos Bjarne Larsen, 

Egtved Centret.  

 

Mødeleder/referent 

Inger 

Deltagere: Inger Pabst, Torben 

Mølby, Erik Jacobsen, Flemming 

Nielsen, Henrik Eriksen, Kari 

Hougaard og Kirsten Jensen 
 

Afbud:  
Troels Eriksen, Anne 
Hansen og Thyra Carøe 

 

Dagsorden: 

 

 

1. Roberthus 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Gadebanden  

 

 

 

 

 

3. Kommuneplanen er i 

høring.  

 

 

 

 

 

 

 

4. Erhvervsjord 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Byvision 

 

 

 

Referat: 

 

1. 

Referat er sendt rundt.  

Fra EU deltog Torben og Inger.  

Konklusion 

- En åben hus-dag i Roberthus. 

- Udearealer 

- Fat i de unge – kan lokalerne for de unge udnyttes 

bedre (møde med Otto) 

- Iværksætterne (markedsføring) 

- De kreative værksteder (markedsføring) 

Huset skal gentænkes. Det er gratis for foreningerne at bruge 

lokalerne. Kommunen har store ambitioner om et aktivt 

kulturhus. 

Udviklingsrådet vil gerne støtte op om bl.a. initiativet med en 

åben hus-dag i Roberthus. 

 

2. 

Møde er afholdt den 9. marts. Der mangler fortsat en del svar 

på det, der er sendt ind. F.eks. overgangen fra Hejlskovparken 

til Haverne og lys på stien fra Smalfort til skolestien. 

 

3. 

Digitale borgermøder om den nye kommuneplan. 

Tirsdag den 25. maj kl. 9-11 eller tirsdag den 15. juni kl. 19-

21.  

Alle kan tilmelde sig her: 

Online borgermøde om kommuneplanen 2021-2033 - Vejle 

Kommune 

Mulighed for at komme i et digitalt grupperum for Egtved.  

 

4. 

Erik og Inger har den 22. april haft møde med borgmester 

Jens Ejner Christensen og formand for Teknisk Udvalg Gerda 

Jørgensen + lokalplanlægger Søren Nellemann. Dialog om nyt 

erhvervsjord.  

Erik og Inger har den 10. maj haft møde med Aktiverhverv 

vedr. ønsker til placering af nyt erhvervsjord. Der er skabt en 

god kontakt.  

Udviklingsrådet foreslår, at man skal kikke på jorden nord for 

rundkørslen på Ribevej som erhvervsjord. 

 

5. 

Er nu godkendt i Teknisk Udvalg og i Økonomiudvalg.  

Endelig godkendelse af Byrådet den 19. maj.  

https://www.vejle.dk/det-sker/aktiviteter/online-borgermoede-om-kommuneplanen-2021-2033/
https://www.vejle.dk/det-sker/aktiviteter/online-borgermoede-om-kommuneplanen-2021-2033/


 

 

 

 

 

6. Budgetønsker / tur med 

politikere? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. BID 

 

 

 

8. Styregruppen for 

Egtvedpigens grav.  

 

 

 

 

9. Årsmøde for lokalråd 

Mail fra Peter Sepstrup 
 

 
 

 

 

 

 

 

10. Sommerfest og prisfest.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

11. Presse 

 

 

 

12. Eventuelt 

Byrådet - Online møde (vejle.dk) 

Inger inviterer Frederik og Peter Sepstrup med til et 

bestyrelsesmøde, hvor vi kan drøfte, hvordan vi kommer 

videre med indsatserne.  

 

6. 

Budgetønsker til 2022:  

• Byfornyelse 

• Kulturum 

• Næste fase med Egtved Pigens Grav 

• Ekskursion for udviklingsrådet til Skamlingsbankens 

nye besøgscenter 

 

Vi vil gerne arrangere et borgermøde med alle de lokale 

politikere i forbindelse med kommunalvalget. Da 

udviklingsrådet er upolitisk, må vi ikke bruge kommunale 

penge herpå. Inger kontakter de politiske partiforeninger. 

 

7. 

Møde den 18. maj.  

Egtvedpigens dag den 12. juni. 

 

8. 

Møde den 22. april.  

Intet nyt. Der sker ikke ret meget.  

Helle og Inger deltog.  

Oplæg om nye trend på området.  

 

9. 

Årsmødet for lokalråd i 2021 er nu fastsat til 24. august 2021 

kl. 18 – ca. 21.  

Udviklingsrådets medlemmer kan allerede nu tilmelde sig på: 

https://www.vejle.dk/borger/faa-indflydelse/lokalraad-og-

aktive-borgere/tilmelding-til-aarsmoede-for-lokalraad-2021/ 

Du kan tilmelde dig helt frem til en uge før arrangementet. 

Der vil være aftensmad og gensynsglæde på programmet. 

Det endelige program sendes til lokalrådet omkring 1. juni, 

men bl.a. klima, kassererens rolle og formidling af lokale 

projekter og erfaringer vil være på programmet. 

 

10. 

Besked fra Sommerfestudvalget:  

Som konsekvens af Corona og forsamlingsforbud, ændrer de 

konceptet for Sommerfesten væsentligt, hvilket får den 

konsekvens, at de ikke kan gennemføre Prisfest, som 

oprindeligt planlagt. 

Sommerfesten afvikles lørdag den 14. august i et festival 

setup med en række musikere.  

Afviklingen sker på bane 1 bag hallen / svømmehallen, og 

området vil blive opdelt i 2 sektioner med plads til 500 

personer i hver. 

Udvalget overvejer, om Prisfesten skal tages op til 

overvejelse næste år. 

 

11. 

Inger kontakter journalisterne med forslag om at vise nogle 

før og nu bygninger, der har modtaget støtte til byfornyelse. 

 

12. 

Nyhed fra Vejle Kommune: Shuttlebussen med turister 

https://dagsordener.vejle.dk/vis?id=3dbf54dc-2fb8-454b-92dd-2ce6708498fe
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.vejle.dk%2Fborger%2Ffaa-indflydelse%2Flokalraad-og-aktive-borgere%2Ftilmelding-til-aarsmoede-for-lokalraad-2021%2F&data=04%7C01%7C%7C3a46a0cb521a4d92f9f508d90e14d800%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637556304943387828%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&sdata=wo58MWf5uHQ7CbXgPDMOBAbUcTLEeZeL5ZwDXXS89Dc%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.vejle.dk%2Fborger%2Ffaa-indflydelse%2Flokalraad-og-aktive-borgere%2Ftilmelding-til-aarsmoede-for-lokalraad-2021%2F&data=04%7C01%7C%7C3a46a0cb521a4d92f9f508d90e14d800%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637556304943387828%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&sdata=wo58MWf5uHQ7CbXgPDMOBAbUcTLEeZeL5ZwDXXS89Dc%3D&reserved=0


 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

kommer igennem Egtved til sommer. (Egtved Camping, Lars 

Vegas, Tørskind Grusgrav og Bindeballe Købmandsgård) 

 

Vedr. Tinghøj så vil de gerne kontaktes, hvis man oplever 

uheldige ting.  

Sker der ændringer på Tinghøj, er vi lovet at blive orienteret 

og få det i høring.  

 

Naturfonden har kik på nogle områder i Ådalen. 

 

Domea er på udkik efter et område til at bygge på. 

 

Der er kun få kommunale byggegrunde tilbage på 

Hvidegårdsvej – inkl. fortsættelsen af den nye vej.  

Der er også kun få byggegrunde tilbage i Emmas Have og på 

Vinkelgårdsvej. Kommunen skal tænke hurtigt. Inger og Erik 

tager kontakt til kommunen. 

 

Troels Eriksen har orlov fra Udviklingsrådet i en periode. 

Anne Hansen (suppleant) har ønsket at trække sig fra 

Udviklingsrådet.  

 
 


